

社會科學大類收生 SOCIAL SCIENCE BROAD-BASED ADMISSION LINE

社會科學院實行雙軌收生方法：所有社會科學院課程採用分科收生，同時學院設有社會科學大類收生方法，希望申請人報讀課程時更具彈性。經社會科學大類收生入學的學生，可於第一年先親自體驗不同的社會科學學科而無需決定主修科目，加以評估自己的才能，才選擇最合適的主修科，於第二、三及四年繼續修讀。

The Faculty of Social Science adopts dual-mode admission. In parallel with programme-based admission, we introduce the Social Science broad-based admission channel to offer greater flexibility for applicants. Students admitted from this line will follow a common study plan in the first year without committing to a particular major programme. They can experience first-hand different subject areas, while at the same time assess their own capability in pursuing major studies in various disciplines in Years 2, 3 and 4.

JS4801
聯招編號 JUPAS Code

SOCIAL SCIENCE 社會科學

第一年 YEAR 1
社會科學基本課程
Faculty Package Courses

第二、三及四年 YEARS 2, 3 AND 4

繼續修讀以下其中一個主修課程：

Students may choose any one of the following major programmes:



 **建築學**
Architectural Studies

 **經濟學**
Economics

 **地理與資源管理學**
Geography and Resource Management

 **政治與行政學**
Government and Public Administration

 **新聞與傳播學**
Journalism and Communication

 **心理學**
Psychology

 **社會學**
Sociology

 **城市研究**
Urban Studies

社會科學院於第二學年安排學生就讀主修課程時，將參考以下原則：
The Faculty adheres to four basic principles in placing students to individual major programmes:

選科輔導
Extensive
Counselling

自由選擇*
Free Choice*

不設限額
No Quota

無需競爭
No Competition

*申請主修建築學及政治與行政學之學生須符合課程入學要求
Admission to Architectural Studies and Government and Public Administration programmes is subject to conditions set by respective School / Department

香港中文大學本科入學資訊日2015 CUHK Orientation Day for Undergraduate Admissions 2015

香港中文大學本科入學資訊日將於**2015年10月24日(星期六)**舉行，社會科學院將舉辦社會科學大類收生入學講座及展覽，歡迎有興趣的同學參加：

CUHK Orientation Day for Undergraduate Admissions will be held on **24 October 2015 (Saturday)**. The Faculty of Social Science will organize admission talks on the Social Science broad-based admission line and set up an exhibition booth. We welcome interested students to join the activities:

入學講座 Admission Talk

時間 Time :	第一節 Session 1	第二節 Session 2	第三節 Session 3
	10:00 — 10:45 (粵語 Cantonese)	11:00 — 11:45 (英語 English)	14:00 — 14:45 (粵語 Cantonese)

地點 Venue : 崇基學院康本國際學術園三號演講室
Lecture Theatre 3, Yasumoto International Academic Park, Chung Chi College

展覽攤位 Exhibition Booth

時間 Time : 08:30 - 18:00
地點 Venue : 崇基學院康本國際學術園三號演講室外
Open area outside Lecture Theatre 3, Yasumoto International Academic Park, Chung Chi College

查詢 Enquiry :

電話 Tel: 3943-1175

電郵 Email: socsc@cuhk.edu.hk

網頁 Web: www.cuhk.edu.hk/ssc/socsc

